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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Beste inwoner 

Iedereen heeft een 
menig. Maar die wordt 
niet altijd gehoord. N-VA 
Halen wil daarom weten 
hoe u denkt over het 
beleid in Halen en wat 
voor u belangrijk is. Is 
er een probleem, heeft 
u een vraag of een goed 
voorstel? Meld het ons 
via halen@n-va.be. Dan 
kunnen we samen zoeken 
naar een antwoord of een 
oplossing. Of we brengen 
het voorstel op de 
gemeenteraad.

N-VA Halen is een en-
thousiaste groep mensen 
die zich in haar vrije tijd 
met hart en ziel inzet voor 
een beter Halen. Maar 
nieuwe krachten zijn steeds 
welkom. Kriebelt het bij u? 
Contacteer dan leden- 
verantwoordelijke Brigitte 
Landerloo via 
brigitte.landerloo@n-va.be. 
We geven graag en geheel 
vrijblijvend een woordje 
uitleg. Tot snel!

Gunther Bruyninckx
Afdelingsvoorzitter

Steek Raubrandtplein in nieuw jasje (p. 3)Heeft u zich al aangemeld? (p. 2)

Van 11.30 uur tot 15 uur
GC De Rietbron (Sportlaan 4A)

Zondag 8 september 2019

Komt u ook naar  
onze eetdag?

• Buffet à volonté 
•  Volwassene: 20 euro, kind (8 - 12 jaar):  

12 euro, kind (3 - 7 jaar): 6 euro
•  Inschrijven via bestuursleden of via halen@n-va.be



halen@n-va.be

Zone 30-borden voortaan gedoofd buiten schooluren
N-VA-voorstel uitgevoerd
De zone 30-borden aan de Halense scholen zijn zeer nuttig om weggebruikers attent te maken op 
hun snelheid. Maar de borden blijven de hele dag en nacht branden, waardoor ze veel van hun 
effect verliezen. N-VA Halen vroeg op de gemeenteraad of het mogelijk is de borden tijdens de 
vakantieperiodes, s' avonds en ’s nachts uit te schakelen.

‘Prijsschieten’ geen goede  
aanpak duivenoverlast
Duiven zorgen voor overlast bij kerk
De duiven rond de kerk van Halen zorgden voor veel overlast. N-VA Halen deelt 
de mening dat een oplossing zich opdrong. Maar we hebben wel grote bedenkingen 
bij de manier waarop. De dieren werden namelijk uit de lucht geschoten.

N-VA Halen pleit voor diervriendelijke aanpak
Intussen duiken er steeds meer duiven op nabij de parking voor de Proxy 
Delhaizewinkel en Brasserie 3punt. N-VA Halen hoopt dat er deze keer voor 
een diervriendelijkere aanpak gekozen wordt. Denk maar aan het vangen of 
verjagen van de duiven. 

Stad moet zelf goede 
voorbeeld geven

Lokaal aankopen
We merken vaak dat wanneer de gemeente zelf aankopen 
doet, onze eigen lokale ondernemers worden gepasseerd. 
De N-VA drong er dan ook op aan dat, indien mogelijk, 
er eerst prijsoffertes bij plaatselijke handelaars worden 
gevraagd vooraleer in andere gemeenten handelaars te 
contacteren. Uiteraard moet de stad wel steeds voldoen 
aan de regelgeving voor overheidsopdrachten. 

Heeft u zich al aangemeld 
bij BE-Alert?
Wat is BE-Alert? 
BE-Alert is een alarmerings- 
systeem waarmee de overheid u kan 
verwittigen in een noodsituatie. 
Het is een initiatief van voormaling 
minister van Binnenlandse Zaken 
en Veiligheid Jan Jambon. Dankzij 
BE-Alert kan u rechtstreeks infor-
matie krijgen via sms, een gesproken 
bericht via een vaste telefoonlijn of 
e-mail. Een burgemeester, gouverneur 
of minister activeert Be-Alert, om 
een bericht uit te sturen naar iedereen 
waarop de noodsituatie impact 
heeft. Zo kunnen inwoners op een 
snelle manier de nodige aanbevelingen 
krijgen, bijvoorbeeld ramen en deuren te sluiten bij een brand.

  N-VA Halen pleit voor een 
diervriendelijkere aanpak 
van de duivenoverlast.

“Haal het 
in Halen”

Hoe aanmelden?
Zorg dat de overheid u ook kan bereiken in noodgevallen. 
Surf naar www.be.alert.be en schrijf u vandaag nog in. 
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Halen moet meer inspanningen doen 
AED-toestellen geplaatst op vraag van N-VA
Op vraag van de N-VA komen er meer AED-toestellen in Halen. Deze toestellen kunnen bij 
een hartstilstand mensenlevens redden. Tot nu toe waren de apparaten alleen beschikbaar 
tijdens de openingsuren van de gebouwen waarin ze hangen.
Meer toestellen nodig
In mei besliste het schepencollege om op termijn meer AED-toestellen aan te schaffen. Het 
college dacht aan één extra toestel per jaar. Voor N-VA Halen is dat te mager. We pleiten dan 
ook voor een snellere termijn. Halen heeft meer AED-toestellen nodig, die bovendien de klok 
rond beschikbaar zijn. Omdat het schepencollege niet doortastend te werk gaat, doen we een 
warme oproep aan lokale handelaars en verenigingen die wél hun schouders willen zetten  
onder een hartveilig Halen. Aanmelden kan via halen@n-va.be. Door acties op poten te  
zetten, kunnen we samen geld inzamelen om AED-toestellen aan te kopen en te plaatsen.

N-VA-voorstel:  
steek Raubrandtplein  
in nieuw jasje

N-VA Halen vroeg al meermaals om het Raubrandtplein in een 
nieuw jasje te steken. Het hoeft zelfs geen kostelijke zaak te zijn. 
Ook tegen een lage kostprijs kan je al heel wat doen. Denk bij-
voorbeeld maar aan kiezel of dolomiet. Al jaren lang is het plein 
bij regenweer een doorn in het oog van fiere Halenaars. Met een 
kleine inspanning kan daar iets aan gedaan worden.

N-VA Halen wil meer  
ANPR-camera’s 
Meer verkeersveiligheid, minder criminaliteit
N-VA Halen is vragende partij om het ANPR-camera- 
netwerk in Halen uit te breiden. De camera’s zijn 
uitgerust met nummerplaatherkenning. Dat maakt het 
mogelijk om de snelheid van auto’s te controleren via 
trajectcontroles, maar ook om gezochte voertuigen op 
te sporen. Ze dragen dus bij aan meer verkeersveiligheid 
en de bestrijding van criminaliteit. Een win-win. 

N-VA Halen wil meer camera’s
Om die reden zal 
N-VA Halen in de 
toekomst blijven 
aandringen om 
budgetten vrij te 
maken voor de 
uitbreiding van het 
ANPR-camera- 
netwerk.

Heeft u een vraag?  
Mail ons
1  Brigitte Landerloos

Gemeenteraadslid
brigitte.landerloos@n-va.be

3  Corry Baerts
Gemeenteraadslid
corry.baerts@n-va.be

2  Wim Vanderbruggen
Fractievoorzitter gemeenteraad
wim.vanderbruggen@n-va.be

4  Gilberte Bastijns
Gemeenteraadslid
gilberte.bastijns@n-va.be

  N-VA Halen wil dat de stad 
sneller meer AED-toestellen 
aankoopt. Want AED-toestellen 
redden levens.

Hartveilige 
gemeente

  Zeker bij regenweer 
is het Raubrandtplein 
niet om aan te zien.

1 2 43
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Vlaams Parlement Kamer Europa
Geert Bourgeois
Assita Kanko
Johan Van Overtveldt

Zuhal Demir
Wouter Raskin
Frieda Gijbels

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.

Steven Vandeput
Karolien Grosemans
Jos Lantmeeters
Katja Verheyen

Uw N-VA-verkozenen uit Limburg:


